
دربی 102 از جهات مختلف برای سرخابی ها فوق العاده مهم و حساس است 
امـــا از جهاتـــی این بازی برای یحیی گل محمدی و شـــاگردانش مهم تر اســـت. 
به هرحال پرسپولیس به تازگی از لیگ قهرمانان آسیا کنار رفته و پیروزی در دربی 
بهترین فرصت برای این تیم است تا ناکامی آسیایی اش را جبران کند. موردی 
کـــه یحیـــی کامـــا بر آن واقف بوده و می خواهد با کســـب یک برد دیگر در دربی 
جایگاه تقریبا از دست رفته اش در دل هواداران پرسپولیس را برگرداند. از طرفی 
او هنوز با پیشنهاد تمدید قرارداد از سوی مدیریت باشگاه مواجه نشده و برد در 
دربی می تواند کمک کند تا حداقل با فشار هواداران این اتفاق رخ دهد. مساله 
دیگر اینکه سرخپوشـــان برای بازگشـــت دوباره به صدر جدول نیاز به برتری در 
دربی دارند. در غیر این صورت فاصله شان با سپاهان در صورت پیروزی این 
تیم در بازی با فولاد بیشتر هم خواهد شد. در سوی مقابل شاید اهالی فوتبال و 
مخصوصا هواداران استقال آنچنان که باید از جواد نکونام انتظار برد در دربی 
را نداشته باشند. از این جهت که شرایط پرسپولیس از لحاظ مهره بهتر است، 
همین مســـاله نیز فشـــار را از روی نکو و شـــاگردانش برمی دارد. هرچند باخت 
در دربی نیز می تواند برای نکونام گران تمام شـــود و طبیعتا او ترجیح می دهد 

نباختن را در اولویت قرار دهد. 

 سرخپوشان پیگیر وضعیت مرادمند
یادی  ی توجهات ز مصدومیت ایمان سلیمی باعث شد که او در هفته جار
را به خـــود جلـــب کنـــد و در صـــدر اخبـــار دربی قـــرار بگیرید. از ایـــن رو برای 
ی امروز خواهد رسید یا نه  پرسپولیس مهم بوده و هست که آیا سلیمی به باز
ی  یکنی قرار اســـت جایگزین او شـــود. در همین راســـتا به اردو و اینکه چه باز
پرســـپولیس خبر رســـیده بود که محمدحسین مرادمند در تمرین آبی پوشان 
پا به توپ شـــده و ممکن اســـت در دربی نیز به میدان برود. در همین راســـتا 
سرخپوشـــان در یکی، دو روز اخیر پیگیر این بودند که مرادمند آماده حضور 

در دربی هست یا نه. 

 به استقلال ضربات ایستگاهی و اوت دستی ندهید
گروه آنالیز پرسپولیس بعد از تماشای بازی های اخیر استقال و آنالیز این تیم 
توصیه های مهمی را به سرخپوشان داشتند. مهم ترین توصیه کادرفنی پرسپولیس 
به بازیکنان این تیم این بوده که در جریان بازی سعی کنند در کناره ها به این تیم 
ضربه ایستگاهی نداده و در حد ممکن آبی پوشان در اطراف خط کرنر صاحب 
اوت دستی نشوند. درواقع آنالیز مربیان پرسپولیس از تیم رقیب شان این بوده که 
آنها روی ضربات ایســـتگاهی از کناره ها و اوت های دســـتی برنامه ویژه ای برای 
رســـیدن به گل دارند و اگر صاحب این ضربات نشـــوند کمترین شـــانس را برای 
گلزنی خواهند داشت. در همین راستا بازیکنان بلندقامت پرسپولیس هنگام 

ارسال این ضربات وظایف دفاعی مهمی را عهده دار شدند. 

 شهاب آماده بازگشت به ترکیب 
شـــهاب زاهدی که در بازی قبل پرســـپولیس مقابل هوادار به علت محرومیت 
غایب بود برای دربی آماده بازگشت به ترکیب اصلی است. او در تمرینات اخیر 
سرخپوشان غیر از اینکه وظایف مهمی در خط حمله به او سپرده شد در کارهای 
دفاعـــی نیـــز باید کمک زیادی به تیمش کند. درواقع به نظر می آید که یحیی در 
دربی از زاهدی غیر از گلزنی، انتظار پرسینگ، زدن توپ های بلند در یک سوم 
دفاعی زمین حریف و یارگیری در ضربات ایستگاهی، کرنرها و اوت های دستی 

در محوطه جریمه تیمش را هم دارد. 

 گولسیانی همچنان پنالتی زن اول
برخاف آنچه برخی رسانه ها عنوان کرده اند یحیی گل محمدی هیچ تصمیمی 
برای تغییر پنالتی زن اول تیمش نگرفته است. او به گولسیانی اطمینان داده که 
همچنان پنالتی زن اول تیمش است اما اگر در جریان بازی امروز احساس کرد که 
در شرایط روحی خوبی برای زدن پنالتی قرار ندارد این کار را می تواند به مهدی ترابی 
بسپارد. در واقع برای پنالتی زدن اولویت همچنان گولسیانی است و ترابی در صورت 
انصراف او می تواند پشت ضربه بایستد. در همین راستا احتمال اینکه گولسیانی 
نخواهد در دربی پنالتی بزند زیاد است از این جهت که او به خاطر اتفاقات بازی با 
الدحیل و بدقولی های باشگاه در پرداخت مطالباتش چندان روحیه خوبی ندارد. 

 آخرین فرصت برای نبیل
پرسپولیس برای گلزنی در دربی شاید چندان روی مهاجمانش حساب نکرده 
باشد. از این جهت که یحیی خوب می داند در خط حمله نفرات ششدانگی 
نـــدارد. در ایـــن میان نبیـــل باهویی که با وجود حضـــور در بازی های نه چندان 
سخت پرسپولیس در ترکیب اصلی هنوز نتوانسته گلزنی کند، بیشتر از همه 
همبازیانش این روزها تحت فشـــار اســـت. در مورد این بازیکن باخبر شدیم که 
یحیی تا الان قصد کنار گذاشتنش در نیم فصل را دارد. مخصوصا اینکه رضا 
درویش به وی گفته بندی در قرارداد نبیل اســـت که اگر رضایت ســـرمربی را در 
نیم فصل نداشته باشد، قراردادش فسخ خواهد شد. شاید فقط گلزنی در دربی 
و عملکرد خیلی خوب در این مسابقه بتواند نظر یحیی را در مورد این بازیکن 
تغییر دهد. البته خیلی بعید است که نبیل از ابتدا در ترکیب اصلی به میدان 

برود اما جزء نفرات تعویضی خواهد بود. 

 امیری دلخور از شایعات
یکـــی از حســـرت های ایـــن 

یحیـــی  ی  هـــا ز و ر
ایـــن  گل محمـــدی 
کـــه وحیـــد  اســـت 
امیـــری را در ترکیـــب 

تیمش در اختیار ندارد. موردی که باعث شـــد مهدی ترابی هم آن تاثیر گذاری 
قبل را در ترکیب سرخپوشان نداشته باشد. از این لحاظ که ترابی و امیری زوج 
بسیار هماهنگی با یکدیگر هستند و تاثیر بسیار مثبتی در بازی یکدیگر دارند. 
کاپیتان دوم سرخپوشان این روزها بیشتر درکنار همبازیانش دیده می شود و سعی 
می کند حداقل از لحاظ روحی و روانی و ایجاد اتحاد بیشتر تیمی به پرسپولیس 
کمک کند. اما او از اینکه شایعه شـــده مصدومیتش طولانی مدت بوده و قطعا 
جام ملت ها را از دســـت خواهد داد، ناراحت اســـت. از این رو با  انگیزه و تاش 
دوچندان مراحل آماده سازی خود را پشت سر گذاشته و به دنبال این است در 
اواخر هفته پیش رو مجوز حضور در تمرینات گروهی را از پزشک متخصصش 
بگیرد. امیری می خواهد در دو بازی آخر پرســـپولیس قبل از اتمام نیم فصل به 

میدان برود تا برای حضور در جام ملت ها شانس داشته باشد. 

 ترجیح عمری به عالیشاه 
یکی از دغدغه های یحیی برای بازی امروز این است که از امید عالیشاه در خط 
حمله استفاده کند یا محمد عمری. در این میان باخبر شدیم که ترابی از بازی 
درکنار عمری خیلی بیشتر استقبال می کند تا اینکه عالیشاه بازیکن نزدیک به 
او در زمین باشد. گویا ترابی و عالیشاه درک خوبی از بازی درکنار یکدیگر نداشته 
و چندان هم چه در بیرون زمین و چه داخل میدان صمیمی نیستند. موردی که 
یحیی به خوبی متوجه آن شده و به این خاطر شاید ترجیح دهد که عمری بازیکن 
نزدیک به ترابی باشد. ناگفته نماند که در بازی پرسپولیس و هوادار نیز عمری و ترابی 
بیشترین تاثیر گذاری را در حمات 
تیم شان داشتند، درحالی که 
ترابی و عالیشاه هر موقع یک 
نفرشـــان در ترکیـــب اصلی 
بوده عملکرد بهتری داشـــته 
تا اینکه بخواهند درکنار 
هم مکمل خوبی 

باشند. 

چند روز پیش بود که حضور محمدرضا گلزار در نشســـت خبری فدراســـیون 
تنیـــس و انتخـــاب او بـــه عنـــوان عضـــو جدیـــد هیات رئیســـه انجمـــن پدل و 
کنش های آن تا امروز ادامه  سرپرســـت تیم ملی حاشیه ســـاز شد. خبری که وا
گرچه سال هاست  یگر مطرح سینمای ایران ا دارد و تمام شـــدنی نیســـت. باز
به صورت تخصصی در رشـــته پدل فعالیت می کند و حالا هرروز برای نشـــان 
دادن درســـتی انتخابش در این رشـــته یکی از عکس های خود در زمین پدل 
را در شـــبکه های اجتماعی منتشـــر می کند اما هنوز دلیلی برای عضویت او 
ی صندلی مدیریتی پیدا  در هیات رئیســـه یک انجمن ورزشـــی و نشســـتن رو
نشده است! پیش تر البته فدراسیون تنیس با دعوت از امیر جدیدی به تیم 

ملی تنیس هم خبرساز شده بود.

رضا گلزار؛ از والیبال تا پدل
کنون کمتر نام رشـــته ورزشـــی به نام پدل را شـــنیده اید، باید گفت این  گر تا ا
رشته ترکیبی از رشته های اسکواش و تنیس و تا حدودی هم بدمینتون است. 
زیر نظر فدراسیون تنیس فعالیت می کند و مسابقات قهرمانی آسیا را هم در 
ی را برای بیشتر  پیش دارد! حالا اما سرپرست جدید این تیم وعده های بسیار

مطرح کردن این رشـــته ورزشـــی داده است. گلزار در نشست خبری عضویت 
هیات رئیسه پدل گفت: »خیلی تاش کردم که این سمت را نپذیرم. می دانید 
که پذیرش این سمت چه مسئولیت سنگینی است. قول دادم که کمک کنم و 
به عهدم وفادارم. من از معدود هنرمندانی هستم که زندگی ام با ورزش عجین 
شـــده اســـت. ســـال ها والیبال را به صورت حرفه ای و باشـــگاهی کار کرده ام و 
یک فصل را به عنوان مربی بدنســـاز کنار یکی از تیم ها بودم. در اســـکی هم 
بوده ام. برای پدل هم مطمئن باشـــید که تیم ملی ســـال آینده ســـورپرایزهایی 
دارد. در حال طراحی شـــبکه ای هســـتیم تا مســـابقات پدل پخش زنده شود و 
حتی آموزش هم داده شود. ما کارهای بین المللی را انجام می دهیم و در حال 
ی خارجی هســـتیم. همچنیـــن تاش می کنیم که یک مربی  تـــدارک یک اردو

اسپانیایی در کنار مربی تیم ملی ایران حضور داشته باشد.«

کارهای عجیب وغریب فدراسیون تنیس
داود عزیـــزی، رئیس فدراســـیون تنیس دربـــاره انتخاب رضا گلزار و عضویت 
او در هیات رئیســـه گفت: »پدل رشـــته جذابی است و نگاه فدراسیون به این 
رشته خوب است. از آقای گلزار دعوت کردیم در هیات رئیسه انجمن پدل قرار 
بگیرد و باعث پیشرفت چندبرابری پدل شود.« البته این اولین بار نیست که 
فدراسیون تنیس نگاهی به حضور سلبریتی ها دارد. مدتی پیش امیر جدیدی، 
یگر مطرح ســـینما نیز به تیم ملی تنیس دعوت شـــده بود، دعوتی که البته  باز
جدیـــدی بـــا زیرکـــی آن را نپذیرفت و از حضـــور در تیم ملی انصراف داد. این 

یگر به صورت تخصصی تنیس را دنبال  درحالی است که سال هاست این باز
می کند. اما آیا حضور گلزار دردی از این رشته دوا خواهد کرد؟ برای قضاوت 
ی صندلی  کـــردن هنـــوز زود اســـت اما برای انتقاد از حضور یک ســـلبریتی رو

مدیریتی ورزش خیلی ها زودتر از ما دست به کار شده اند!

کنش ها به حضور گلزار وا
اگرچه فدراســـیون تنیـــس در اقدامی عجیب کامنت های پســـت عضویت 
گرام را بست اما این  گلزار در انجمن پدل در صفحه رســـمی خود در اینســـتا
اقدام نتوانست جلوی بسیاری از واکنش های منفی را بگیرد. مردم در شبکه 

اجتماعی این فدراســـیون انتخاب گلزار را نادرســـت دانســـتند و به آن انتقاد 
کردند و حکم مدیریتی گرفتن یک ســـلبریتی را ناپســـند خواندند. با این حال 
فرســـاد شـــاهی، کاپیتان تیم ملی پدل انتخاب او را انگیزه ای مضاعف برای 
یکن ســـابق استقال و هم بازی رضا  ملی پوشـــان خواند و امین منوچهری، باز
گلزار در پدل که بارها با یکدیگر در زمین پدل روبه رو شده اند، انتخاب او را به 
، هم برگزاری اردوهای  نفع پدل دانســـت و گفت: »هم از نظر جذب اسپانســـر
تیم ملی و بازی های تدارکاتی قبل از مســـابقات آســـیایی پیش رو حضور رضا 
گلزار به پدل کمک می کند و باعث ایجاد یک نگاه مثبت خواهد شد.« اگرچه 
خود آقای سوپراستار هم چند روزی است با انتشار تصاویری مکرر از حضورش 
در زمین پدل نشان می دهد که انتخابش در این سمت بی دلیل نبوده است! 

آیا محمدرضا گلزار گلی به سر پدل ایران خواهد زد؟ باید منتظر ماند و دید.

آخرین اخبار از اردوی پرسپولیس در آستانه دربی 102؛ آخرین فرصت نبیل باهویی

ترابیبازیکنارعمریرابهکاپیتانترجیحمیدهد
امیری دلخور از شایعات

واکنش ها به حضور رضا گلزار در هیات رئیسه انجمن پدل
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

تلاش ادامه دار باشگاه برای شارژ مالی سرخپوشان 

خارجیهابهپولرسیدند
باشگاه پرسپولیس در یکی دو روز اخیر قسط دومش را در چند مرحله 
یافت کرد و قرار است طی امروز و فردا  از ایرانسل، حامی مالی خود در
یافتـــی اعضـــای تیمش را به 30 درصد برســـاند. در همین راســـتا نیز  در
یکنان و مربیان خارجی پرسپولیس که اکثرا به باشگاه خود نوتیس  باز
داده اند هم به ترتیب با حضور در ساختمان این باشگاه دلارهای نقدی 
یافت کرده و خواهند کرد. این در شرایطی است که باشگاه  خود را در
پرسپولیس بعد از سپری شدن 12 هفته از مسابقات لیگ توانست دو 
اسپانسر دیگر برای پیراهن خود پیدا کند که نام این اسپانسرها از امروز 
روی پیراهن بازیکنان این تیم درج خواهد شد. اسپانسرهای اشاره شده 
تا پایان فصل جاری با باشگاه پرسپولیس همکاری خواهند داشت.

دومین استعفای فصل سرمربی نفت آبادان

ویسی:مثلژاویبهمنهم
»حیاکن،رهاکن«گفتند!

عبدالله ویســـی، ســـرمربی تیم فوتبال صنعت نفت پس از شکست برابر 
گل گهر از سمت خود استعفا کرد. ویسی در نشست خبری اظهار داشت: 
»ما در تاش بودیم در دیدار با گل گهر امتیاز بگیریم، حتی یک امتیاز هم 
می توانســـت باعث صعود دو پله ای ما در جدول شـــود. متاسفانه طبق 
معمول در 15 دقیقه ابتدایی بازی در خانه گل خوردیم و مجبور شدیم به 
دنبال حریف بیفتیم، ما مجددا با یک نصف موقعیت حریف شکست 
خوردیم و باز هم مقابل هواداران مان شرمنده شدیم.« وی افزود: »همان طور 
که در پایان فصل گذشته هواداران از من خواستند که بمانم و با تمام وجود 
ماندم،  فکر می کنم امروز شعارشان درست و منطقی بود و شاید نفر بعدی 
بتواند این کار را انجام دهد. من مصمم هستم که دیگر ادامه ندهم چون 
نمی خواهم ناراحتی مردم آبادان را ببینم. همان   گونه که یحیی گل محمدی 
پس از کسب سه جام، شعار »حیا کن، رها کن« شنید، من هم شنیدم 
چون شغل من است. ژاوی هم دو روز قبل در بارسلونا این شعار را شنید. 
صددرصد استعفا می دهم و به هیچ عنوان نمی مانم. »حیا کن، رها کن« 

آنها به موقع و بجا بود. دیگر تمرکز کافی برای کار کردن ندارم.

سورپرایز نکونام در دربی؟

مدافعانبرسند؛استقلالبهتنظیمات
کارخانهبرمیگردد!

مصدومیـــت بدموقع چند اســـتقالی در آســـتانه برگـــزاری دربی امروز 
نگرانی  هـــای نکونـــام و هواداران این تیـــم را افزایش داده تا جایی که این 
احتمال به وجود آمد که به خاطر این مصدومیت ها، تغییرات وسیع و 
گسترده ای در سبک بازی و چیدمان این تیم در دربی صورت بگیرد.

بـــر همیـــن اســـاس و طی روزهای گذشـــته و با مصدومیـــت دو مدافع 
کلیدی این تیم یعنی حسین مرادمند و سپس ایمان سلیمی، وضعیت 
استقالی ها در آستانه دربی بدتر شده و این گمانه زنی ها ایجاد شد که 
نکونام قصد دارد با تغییر سیســـتم، تیمش را برای بازی با پرســـپولیس 
ارنج کند. این در حالی است که طی روزهای گذشته درباره وضعیت 
ایـــن دو بازیکـــن، اخبـــار و گمانه زنی های ضدونقیـــض زیادی مطرح 
شده با این حال شنیده می شود احتمالا با رسیدن بازیکنان مصدوم 
اســـتقال به دربی، این اتفاق ســـورپرایز نکونام برای دربی 102 باشد. بر 
همین اســـاس و با حضور مرادمند در اردوی پیش دربی اســـتقالی ها 
در هتل المپیک و از سوی دیگر نیز با بهبود شرایط سلیمی، حالا بارقه 
ای از امید در دل اســـتقالی ها ایجاد شـــده تا حداقل با رســـیدن یکی 
، نکونام تیمش را  از دو مدافـــع تخصصـــی این تیم به بـــازی عصر امروز
به تنظیمات کارخانه بازگردانده و با وجود ســـه مدافع میانی، احتمالا 
استقال را آماده این دیدار حساس و حیاتی کند. این در حالی است 
که درصورتی که از ســـلیمی و مرادمند در دربی خبری نباشـــد، چاره ای 

برای بازی با چهار دفاع برای نکونام در این بازی باقی نخواهد ماند.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار

نکونام: همیشه از داوری ضرر کرده ایم

جواد نکونام در نشست خبری پیش از دربی پایتخت اظهار داشت: »این بازی مثل تمام بازی هاست و سعی می کنیم با آنالیز روی نقاط ضعف 
و قوت شان شناخت کافی داشته باشیم و بدانیم چه برنامه ای برای بازی خواهیم داشت.« وی افزود: »هیچ وقت خواسته ام به این شکل نبود که 
استقال باید قهرمان شود، اما تا استقال به صدر جدول آمد، فشارها شروع شد. نمی دانم چرا درباره دیگر تیم ها که این همه بازیکن گرفتند و شرایط 
خیلی بهتری از ما به نسبت پایان فصل شان تا الان که بازیکن می گیرند، صحبتی نمی شود. آنهایی که می گویند استقال باید قهرمان شود و فان بازی 
را ببرد، برای گذاشتن فشار روی تیم است. فوتبال قانون دارد و برای موفقیت نیاز به ابزار دارید، ما هیچ ابزاری نداشتیم و ابزار هم از دست دادیم.« 
نکونام ادامه داد: »در تعطیلی لیگ، تیم ها می توانند بگویند چقدر مصدوم داده اند، این وسط به سود تیم هایی شد که در لیگ قهرمانان آسیا بازی 
کردند. ما یک بازی انجام دادیم و دوباره استراحت کردیم. از سازمان لیگ خواستیم یک روز جلوتر بازی کنیم، این اتفاق نیفتاد، این اتفاق از سوی 
سازمان لیگ به ما ضربه زد.« وی در واکنش به هجمه ها به نیمکت و کادر فنی او در استقال، تصریح کرد: »ما هیچ نگرانی ای نداریم، چون از جنس 
خودشان هستیم و همه چیز بلدیم! برای دربی قبلی صحبتی ندارم، ولی حداقل امیدوارم اتفاقی که در دربی قبل افتاد و داور در جشن قهرمانی 
حریف شرکت کرد، دیگر این اتفاق نیفتد! داور در تمام بازی ها تعیین کننده است و فقط یک بازی نیست. از ابتدای بازی بررسی کنید چند تیم 
ضرر کردند یا سود بردند، همه چیز مشخص است. وقتی سیستم VAR باشد دیگر این اتفاقات نمی افتد. من سال های قبل استقال را به عنوان 

هوادار می دیدم، این تیم همیشه از داوری متضرر بوده و شرایط ضد و علیه آن بوده است، امیدوارم شرایط با حضور سیستم VAR تغییر کند.« 

گل محمدی: از VAR در دربی استقبال می کنیم

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از دربی اظهار داشت: »این بازی برای هر دو تیم حساس است و یکی از شهرآوردهای مهم جهان. در 
یکنان خوب و فنی دارند، امیدوارم شاهد یک بازی  دربی باید فرصت طلب باشید و از فرصت ها خوب استفاده کنید. با توجه به اینکه هر دو تیم باز
خوب و جذاب باشیم و اینکه بازی به سمتی برود که بحث های فنی در آن بیشتر مطرح شود.« وی درباره استفاده از VAR در دربی تصریح کرد: 
یاد شده و بهتر است بازی با VAR باشد و این پیش درآمدی باشد تا  »امیدوارم این اتفاق بیفتد، حساسیت ها در هفته های اخیر درباره داوری ز
از این سیستم در لیگ استفاده کنیم، ما کاما از این موضوع استقبال می کنیم.« گل محمدی در واکنش به طرح این سوال که با وجود نگاه فنی او 
به دربی، اما از ابتدای فصل رقابت بیرون از زمین شروع شده است و تیم حریف برخی قراردادهای خود را نامتعارف به ثبت رسانده است، گفت: 
یم و در هر صورت دوستانی که در کمیته انضباطی هستند قطعا این اتفاق را رقم خواهند زد و موارد را بررسی خواهند  »ما یک بازی حساس دار
کرد، به هر حال یک قانون گذاشته اند و همه موظف به رعایت آن هستند، نمی گویم تنها تیمی هستیم که سقف را رعایت کردیم، ولی مشخص 
است که چند تیم قوانین را رعایت نکردند و حتما باید بررسی شود، به نظرم هرچه زودتر رأی داده شود به نفع فوتبال، جدول و مسابقات است.« 
وی درباره اینکه بیشتر شعارهای هواداران پرسپولیس در دو بازی اخیر مربوط به مهدی هاشمی نسب بوده است و چه صحبتی دراین باره دارد، 
تصریح کرد: »ان شاءالله همه چیز به سمتی برود که احترام ها سر جای خودش باشد، شاید خیلی از اتفاقاتی که در بحث هواداری داخل استادیوم 

می افتد مقصرش خودمان باشیم، امیدوارم رفتاری داشته باشیم که درنهایت باعث شود این بازی با خیر و خوشی تمام شود.« 


